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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Johan Danielsson (S)

2021/22:737 Vattenfrågor och befintlig bebyggelse

Regeringen tillsatte i oktober 2021 en utredning som rör vattenfrågor vid 
planläggning och byggande. Det är ett välkommet initiativ som kan tydliggöra 
ansvar och en långsiktigt hållbar hantering av vattenfrågor i samband med 
kommunal samhällsplanering. En stor nackdel är dock att utredningens direktiv 
(dir. 2021:92) riktar in sig helt mot framtida bebyggelse och exploatering, 
medan de problem som klimatförändringar kan ha för befintlig bebyggelse 
lämnas därhän. Det är olyckligt då kommunerna efterfrågar och behöver 
tydligare riktlinjer och verktyg för att hantera även dessa situationer. Detta 
framkom inte minst vid ett seminarium som Svenskt Vatten arrangerade och 
där företrädare för Göteborg och Gävle framträdde. 

Med hänvisning till det ovanstående vill jag ställa följande fråga till statsrådet 
Johan Danielsson:

 

Är statsrådet beredd att ge ett tilläggsdirektiv till utredningen så att denna 
samtidigt kan behandla problem som gäller situationen för befintlig 
bebyggelse?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-13
Besvaras senast
2022-01-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


